
Bestyrelsesmøde d.26/9-22 - Referat 

Tilstedeværende:  Frederik, Lea, Nicolai, Sascha, Karina, Anne-Sofie, Rene, Jesper (gik 

tidligt) 

Referent: Lea  

Afbud: Pernille, Ditte, Sofie, Kathrine  

 

Punkt Referat 

Gennemgang/godkendelse af referat fra 

sidst og opfølgning på eventuelt åbne 

punkter  

 

Obs: Hvis ikke man hører noget inden 5 

dage (efter det er sendt ud til bestyrelsen) er 

det godkendt. 

 

Referatet godkendt 

 

Rigtig godt med billeder af bestyrelsen ved 

indgang.  

 

 

Status (Frederik) 

 

Der er rekrutteret 2 nye pædagoger 

Stjernestuen: Tina, Bussen: Katrine 

Nogle forældre mangler information - 

tilgang og afsked med medarbejdere – kan 

være grundet manglende overblik i AULA 

Refusion af Stines løn – det er Lykkes! 

Dækker stor del af underskud 

Gruppeopdeling intensiveres – giver meget 

kvalitet i hverdagen og mere samarbejde på 

tværs   

 

Økonomi (Frederik) 

 

Refusion fra forrige leders (Stine) løn gør at 

budgettet ser bedre ud. 

Kompenserer kommunen for ”inflation” fx 

til mad? – Nej, men de er i gang med at 

kigge på det.  

El, vand, varme er Nøddebo’s eget budget! 

Mere fokus på at Nøddebo er en gammel 

institution og derfor fokus på 

forbedringer/renovering  

 



Opfølgning på arbejdsdage (herunder 

skuret) 

 

Istandsættelse af kælderen – det er tømt og 

malet. Kælderen kan og må nu bruges (ok 

fra brandmyndigheden)    

Rummet med printeren → der skal laves 

Legostue + rum med madrasser  

Krearummet –  der skal være mere opdeling  

Skuret (ved lille legeplads) kunne måske 

gøres klar på en lille ”ekstra arbejdsdag” 

Det skal dog gøres snarest – det skal bruges 

dette efterår/vinter. Skal blive til hobbyrum, 

krearum, skal også kunne bruges til frokost 

– 3-4 forældre skal bruges 

Kan der evt. laves en ønskeseddel fra 

Nøddebo’s side – det gør det nemt for at 

forældre at hjælpe uden at dette påduttes 

(Svær balance) 

Forbedringer til næste år:  

- gøre arbejdsdagen lidt mere 

hyggeligt med mad, drikke, 

- Måske der skal være arbejdsdage 

både forår og efterår 

- Frederik samler til bunke med de 

ting, der kan gøres på en arbejdsdag 

- Mere organisering et par måneder 

inden.  

Generelt om inderum; brandtilsynet havde 

kommentarer og de udbedres.  

 

Mulighedskatalog/Budgetforlig 

 

Vi har ikke fået det vi har bedt om. 

Nicolai fra orienteringsmødet:  

- Gennemgik kun det de vil give 

penge til (ikke alt andet) – derfor 

fremgår Nøddebo ikke af 

budgetforliget  

- Vi kan ikke gøre nogen indsigelser 

(da de er enige om budgetforliget) 

Der skal indsluses flere børn: 25 ekstra 

vuggestuebørn på ni institutioner (3 

millioner afsat til kapacitet) – Nøddebo kan 

blive pålagt at finde løsninger 



 

Der er ikke planlagt at søge andre puljer 

 

Frokostordning – afstemning 

 

Skal vi fortsætte med frokostordning? 

Der er stemt for (alle enige)! 

Kostpolitik 

 

Skal mælk fjernes? Både fordi børn får 

mælk nok hjemmefra og fordi der her kunne 

spares penge. Ligeledes med smørret. 

Ellers ingen ændringer til kostpolitikken. Vi 

holder fast i sammensætningen af 

måltiderne, andelen af økologi og har et 

fortsat fokus på danske og lokale fødevarer. 

Ligeledes er det fortsat stort fokus på at 

nedbringe madspild.  

 

Reduktion af temperaturer i kommunen (sat 

i høring) 

21 grader i daginstitutioner. Der tændes kun 

i de måneder (fyringsmåneder), hvor 

temperaturen indendørs falder.  

Frederik melder ud når/hvis det bliver 

vedtaget 

 

Brugertilfredshedsundersøgelse 

 

Alle institutioner i hele landet (tilfældigt 

udvalgte forældre) 

Den er ca. et år gammel 

Vi ligger ok – men ikke godt nok - med 4.0 

ud af 5 (laveste i Vallensbæk)  

Afventee anmeldt tilsyn i november 

 

Tilsyn 

 

November – konsulent udefra (anmeldt). 

Her kommer en egen evaluering – der bliver 

lavet meget grundig rapport - Den bliver 

drøftet med os. 

Næste år - intern konsulent (ikke anmeldt) 

 

"Nye" inderum 

 

Status: der mangler stadig lidt. Langt de 

fleste stue har fået rumdelere.  



Det går langsommere end forventet, men vi 

(som bestyrelse) kan ikke gøre noget for at 

det kan gøres hurtigere 

 

Legetøj indendørs 

 

Der er muligheder/midler for at købe nyt 

legetøj 

Der er købt en masse Lego (til nyt Lego-

rum) 

Der er stadig penge tilbage – måske de skal 

bruges på bøger eller legetøj 

Bøger kan ofte fås gratis  

Bestyrelsen overvejer at lave en indsamling 

til julefesten (i stedet for at donere legetøj)  

Noget brugt legetøj må gerne doneres af 

forældre (men tag snakken med stuen).  

 

Trafikpolitik/princip 

 

Børnene skal gøres klar til trafikken  

Frederik er i gang med at indhente tilbud, 

som kan dække udgifter til at lave en flot 

legeplads/bane, der gør børnene kan øve sig 

på at begå sig i trafikken 

 

Drikkesystem 

 

Sundhedsplejersken: drikkedunke – tag med 

hjem og vaske -  Det holder vi fast i. 

Men går de i garderoben? Får de nok vand?  

Skal måske tages op til foråret? Hvordan 

øges tilgængeligheden?   

Ellers kopper – giver stor opvask og giver 

ikke nødvendigvis bedre hygiejne eller 

sørger for de drikker mere   

 

AULA-møde 

 

Bestyrelsen har drøftet brugen af Aula.  

Intern metode for medarbejdere i Nøddebo 

 


